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E M L É K E Z T E T Ő 
a Rejtő Sándor Könny űipari és Környezetmérnöki Kar Kari Tanácsának 

2017. május 9-én tartott ülésér ől 
 
 
Helye: 103. tanácsterem 
Jelen vannak: Lásd a jelenléti íven 
Dr. Kisfaludy Márta köszöntötte a megjelenteket.  
Dr. Koltai László levezető elnök tájékoztatta az ülésen résztvevőket, hogy tanácsülésen a 18 
szavazati jogú tanácstag közül jelen van 15 fő. 
Kimentette magát Soósné Berecz Márta, Szaniszló Albert. Dr. Kisfaludy Márta intézetigazgatói a 
szavazati jogát dr. Hottó Évára ruházta át. 
Dr. Koltai László megállapította, hogy a Kari Tanács szavazatképes.  
Az emlékeztető hitelesítését Dr. Koltai László vállalta el. 
Szavazatszámláló Bizottság elnökének Szeder Andrást, tagoknak Virágh Tibort és Hontvári Grétát 
választották. 
Az ülésről hangfelvétel készült, mely a Dékáni Hivatalban hozzáférhető. 
 
A Kari Tanács egyhangúlag elfogadta a napirendi pontokat és a Szavazatszámláló Bizottság 
elnökét és tagjait.  
Pásztor Ildikó elmondta, hogy az ilyenkor, a pályázati anyagból szokásosan kimásolt rövid szakmai 
életrajz a két adjunktusi helyre pályázó esetében az ő hibájából nem került be a tanácsülésre és 
kérte, hogy a helyszínen lévő jelöltek szóbeli tájékoztatása pótolhassa ezt. 
Dr. Koltai László szavazásra tette fel a kérdést és a Kari Tanács eltekintett az írásos anyag 
kiosztásától és támogatta Pásztor Ildikó javaslatát. 
 
A Kari Tanács elfogadta, hogy az adjunktusi pozíciókra benyújtott 2 személyi pályázatot 
kinyomtatott életrajz nélkül, a jelöltek szóbeli bemutatkozásával tárgyalja meg (15 igen, 0 nem, 0 
tartózkodás). 
 
 
1.Oktatási dékánhelyettesi pályázat véleményezése 
A pályázatra egy jelentkező volt Bodáné dr. Kendrovics Rita személyében, aki a kari Személyi 
Pályázatokat Elbíráló Bizottság szerint minden követelménynek megfelelt.  
Dr. Koltai László szerint oktatási-dékánhelyettesnek lenni elég sokrétű és nehéz feladat, de 
megnyugvással tölti el a jelölt személye, biztosíték arra, hogy a megkezdett munka folytatódni fog. 
A Kari Tanács támogatását kérte Bodáné dr. Kendrovics Rita dékánhelyettesi megbízásához 5 
évre.  
Dr. Kisfaludy Márta szintén a jelölt érdemeit hangsúlyozta ki, megemlítve az elmúlt időszakban 
végzett sokrétű, áldozatos munkáját.  
Bodáné dr. Kendrovics Rita hangsúlyozta, hogy a pedagógia mindig is fontos terület volt és lesz 
számára. Megszerzett tapasztalatait felhasználva a jövőben az oktatási módszerek megújítására 
szeretne több figyelmet fordítani, ehhez kéri a kollégák segítségét is. 
 
A Kari Tanács támogatta Bodáné dr. Kendrovics Rita oktatási dékánhelyettesi pályázatát (14 igen, 
0 nem, 1 tartózkodás) 
 
 
2. Adjunktusi pályázat véleményezése ( MKI ) 
Dr. Horváth Csaba elmondta, hogy dr. Csiszér Tamás egyedüli jelentkezőként adta be pályázatát. 
Óraadóként már a karon tevékenykedik. Szakmai spektruma illeszkedik az intézet profiljába, 
mindemellett sokfelé publikál. Az Intézeti Tanács egy tartózkodás mellett támogatta az adjunktusi 
kinevezést, illetve a Személyi Pályázatokat Elbíráló Bizottság szerint is megfelelt minden 
követelménynek. 
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Dr. Zoller Vilmos általánosságban a személyes adatok és önéletrajzok publikusságáról érdeklődött, 
ennek megválaszolásához a jogi segítség szükséges. 
Ezt követően a pályázó röviden ismertette szakmai pályafutását, elmondta, hogy többféle diploma 
után jelenleg a második doktori fokozatát készül megszerezni.  
 
A Kari Tanács támogatta Dr. Csiszér Tamás határozatlan idejű adjunktusi kinevezését a 
Médiatechnológiai és Könnyűipari Intézetbe (15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás). 
 
3. Adjunktusi pályázat véleményezése (TTI) 
Koós Daniella DLA egyedüli pályázó életrajzát az intézetigazgató, dr. Kisfaludy Márta ismertette 
röviden. 
A kari Személyi Pályázatokat Elbíráló Bizottság szerint a jelölt minden kiírt követelménynek 
megfelelt, az Intézeti Tanács egyhangúlag támogatta a kinevezését. 
Koós Daniella DLA (egyedüli pályázó) bemutatkozásában felsorolta megszerzett végzettségeit 
illetve elmondta, hogy fiatal kora ellenére aktív tervezői pályafutás áll mögötte, számos nagynevű 
eseményen állított ki és tagja neves szakmai szervezeteknek is. 
 
A Kari Tanács támogatta Koós Daniella Éva DLA pályázatát  (13 igen, 1 nem, 1 tartózkodás). 
 
4. Ipari-termék és formatervez ő mérnöki MSc szak tantervének módosítása 
Dr. Oroszlány Gabriella elmondta, hogy legjobb tudásuk szerint korrigálták a már egyszer 
elfogadott tantervet, összehangolva a KIP MSc képzéssel, a levelező tagozattal és 
kompetenciákkal kiegészítve. 
Dr. Gregász Tibor a Termékbiztonság c. tantárgy tartalmát kifogásolta, mint tárgyfelelős, mert nem 
az általa összeállított tematika található benne. Sokallja a kompetenciákat is. 
A szakfelelős elmondta, hogy a tárgy anyagát az intézet honlapján szereplő tárgyleírásból vették 
ki. Ennek ellenére készen állnak az egyeztetésre, melyhez dr. Gregász Tibor is nyitottan áll. 
Dr. Koltai László kérte a Kari Tanácsot, adjanak felhatalmazást arra, hogy a nevezett tárgy 
tematikájának Dr. Gregász Tiborral való egyeztetése után a szakindítás folyamatai tovább 
mehessenek. 
Dr. Horváth Csaba megjegyezte, hogy zavart tud okozni a hallgatóknál, ha BSc és MSc szintű 
képzésekben eltérő tartalmú tárgyak ugyanazon néven futnak, kérte ennek megváltoztatását. 
 
A Kari Tanács elfogadta az ipari terméktervező mérnöki MSc képzés javított tantervét és rövid 
tárgyleírásait azzal a kitétellel, hogy a Termékbiztonság c. tantárgy tartalmát a szakfelelős a 
tárgyfelelős, dr. Gregász Tibor bevonásával és egyetértésével véglegesíti (15 igen, 0 nem, 0 
tartózkodás). 
 
5. Aktuális oktatásszervezési kérdések 
Dr. Koltai László a szakdolgozatok plágium ellenőrző rendszerbe történő feltöltésének határidejére 
és az ezzel kapcsolatos teendőkre hívta fel a figyelmet. Méltányossági kérvényt is csak ezen a 
napon tudunk befogadni utoljára. A vizsgák időben történő kiírását, és a félév zárásával és 
indításával kapcsolatos határidők pontos betartását kérte, mert a mulasztás komoly gazdasági és 
jogi következményekkel jár.  
Szeptemberben életbe lép az E jelű tanterv (székelyudvarhelyen is), de a lecsúszó hallgatóknak a 
D jelű képzés tárgyait is ki kell kiírni. Angol nyelven előreláthatóan csak a környezetmérnöki szak 
indul el. Kéri a szabályzatok és utasítások pontos tanulmányozását. 
Kormány Eszter elmondta, hogy minden hallgatónak ki lesz a saját tanterve szerinti kurzus írva, de 
előfordulhat, hogy valaki nem látja a sajátját, kéri, hogy azonnal jelezze ezt a megfelelő fórumon. 
Papp Zsolt kérte, hogy az utolsó heti hajrában minél előbb derüljenek ki a Zh eredmények, hogy 
sikertelenség esetén a hallgatók időben készülhessenek a pótlásra. 
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6. Egyebek 
Dr. Koltai László jelezte hogy a kar két pályázatot adott be, a TDK, és a kari szakkollégium 
támogatásának elnyerésére. A szakkollégiumi programokkal kapcsolatosan számít a kollégák 
javaslataira is, eddig sajnos kevés volt az idő a konzultációkra. 
Két program is lesz májusban: duális képzési workshop a cégeknek (május 24.) valamint  CS+P 
szakmai nap (május 31.). 
Dr. Kisfaludy Márta mindenkit meghívott a május 16-i divatbemutatóra és kiállításra. 
Kiss László javasolta, hogy az ITF MSc tantervének tárgyalásakor előállt helyzet elkerülése 
érdekében minden tantervi változáskor a tantárgyfelelős írásos jóváhagyását is szerezze meg az 
intézet, amelyik a tantervmódosítást elvégezte. 
Bodáné dr. Kendrovics Rita megköszönte dékán asszonynak a támogatást és a hallgatóknak a 
segítséget a KMI szakmai napján. 
Pásztor Ildikó jelezte, hogy június 9-én lesz a hagyományos pedagógusnapi ünnepség. 
 

 
Határozatok 

 
 
RKK-KT-LVIII/6/2017 
A Kari Tanács elfogadta, hogy az adjunktusi pozíciókra benyújtott 2 személyi pályázatot 
kinyomtatott életrajz nélkül, a jelöltek szóbeli bemutatkozásával tárgyalja meg (15 igen, 0 nem, 0 
tartózkodás). 
 
RKK-KT-LVIII/7/2017 
A Kari Tanács támogatta Bodáné dr. Kendrovics Rita oktatási dékánhelyettesi megbízását 5 évre 
(14 igen, 0 nem, 1 tartózkodás). 
 
RKK-KT-LVIII/8/2017 
A Kari Tanács támogatta Dr. Csiszér Tamás adjunktusi kinevezését határozatlan időre a 
Médiatechnológiai és Könnyűipari intézetbe (15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás). 
 
RKK-KT-LVIII/9/2017 
A Kari Tanács támogatta Koós Daniella DLA adjunktusi kinevezését határozatlan időre a 
Terméktervező Intézetbe(13 igen, 1 nem, 1 tartózkodás). 
 
RKK-KT-LVIII/10/2017 
A Kari Tanács egyhangúlag elfogadta az ipari terméktervező mérnöki MSc képzés javított tantervét 
és rövid tárgyleírásait. (15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás). 

 
 

k.m.f.  
 
 
 
Az emlékeztetőt készítette:Pásztor Ildikó 
 
 
 
Hitelesítette: Dr. Koltai László 


